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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2014/15:525 Trafikbuller och ohälsa

Buller är ett mycket stort hälsoproblem. Trafiken är den viktigaste bullerkällan. 
I Sverige beräknas närmare två miljoner personer exponeras för trafikbuller 
som överstiger det riktvärde för utomhusbuller (55 dB LAeq) som riksdagen 
antagit.

Naturvårdsverkets redovisningar på Miljömålsportalen tyder på att andelen 
invånare som störs ökar. I Stockholms län uppger numera nästan var femte 
invånare att man störs av trafikbuller. Vägtrafiken är den viktigaste källan till 
buller, men även flyg och spårtrafik bidrar.

Hälsoeffekterna av buller varierar från koncentrationsproblem och 
sömnstörningar till hjärt- och kärlsjukdomar, ibland med dödlig utgång. Med 
utgångspunkt från de värderingar Trafikverket baserar sina investeringsbeslut 
på (ASEK 5) beräknade konsultfirman Sweco 2014 trafikbullrets 
samhällsekonomiska kostnad till 17 miljarder kronor per år.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

 Vilka initiativ planerar statsrådet att ta för att minska den ohälsa som orsakas 
av trafikbuller?

………………………………………

Karin Svensson Smith (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-05-12
Besvaras senast
2015-05-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin


